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دیدگــــــاه

11ورزش a r m a n m e l i . i r

  صادق ورمزیار 
 کارشناس فوتبال  

گفـــت و گـــو 

  از انتخاب  
خبرگان ورزشی راضی نیستم

تسنیم: صالحی امیری، رئیس کمیته ملی 
المپیک درباره اینکه گفته می شد او به جای 
2 خبره ورزشی تعدادی بیشتری را در اختیار 
هیات اجرایی گذاشته است، عنوان کرد: آیا 
می توان گفت از نتایج انتخابات خبره رضایت 
داریم؟ جواب منفی است ولی من در چارچوب 
قانون عمل کردم. طبق قانون معرفی خبره با 
رئیس است و انتخاب با هیات اجرایی. من از 
نتایج راضی نیستم ولی در چارچوب آیین نامه 
عمل کردم. وی درباره احتمال تعویق انتخابات 
کمیته ملی المپیک تصریح کرد: اراده ما و 
کمیته المپیک بر برگزاری انتخابات است. ما 
اصرار داریم که منافع و مصلحت بر آن است 
که انتخابات به موقع برگزار شد. عدم برگزاری 
به موقع انتخابات کمیته ملی المپیک در 
شأن ورزش ایران نیست. در هر فرضی از 
جمله نام نویسی مجدد در صورت تعویق 
انتخابات، من برای ریاست کمیته المپیک 
ثبت نام نخواهم کرد. نکته دوم به وزارت 
ورزش برمی گردد. مسئولان برگزاری مجامع 
فدراسیون ها بلاتکلیف هستند. من سکوت 
می کنم، چون به دنبال انسجام و وفاق هستم، 
ولی نمی توانم پاسخ فدراسیون های جهانی و 

کمیته بین المللی المپیک را بدهم.

حسن روشن، پیشکسوت استقلال با وجود 
اینکه 2 بازی ابتدایی استقلال را ندیده است؛ 

ولی نظرات جالبی در خصوص این تیم دارد.
  در مورد دیدار استقلال و ملوان چه 

نظری دارید؟
من چند سالی است که به ندرت بازی های 
لیگ را می بینم و دو بازی اول استقلال را هم 
ندیدم و باخبر شدم که استقلال، ملوان را 3 بر 
یک شکست داده است. تبریک می گویم به 
تیم و هوادارانش و امیدوارم این نتایج تداوم 

داشته باشد.
  استقلال در هفته اول مقابل سپاهان 

شکست خورد!
یادم است زمان مرحوم »رایکوف« یک 
بازی را هفته اول مقابل ذوب آهن در حالیکه 
باید 10 گل می زدیم یک بر صفر باختیم و 
بعداز بازی دیدم رایکوف خوشحال است 
و گفت یک شکست به موقع بود. یک تیم 
در تورنمنت چند بازی و نتیجه بد دارد که 
اینها هرچه زودتر اتفاق بیفتد، بهتر است 
چون اواخر فصل جبرانش سخت می شود. 
در این فصل هم باخت در هفته اول به نفع 

استقلال شد.
 هواداران این تیم را با تیم فصل قبل 

مقایسه می کنند! 
فشار  به استقلال بر حسب اتفاقات و نتایج 
فصل قبل کار درستی نیست و نباید مقایسه 
کرد. استقلال یک تیم نو شده است و مربی نو 
و بازیکنان نو. نباید آن را با تیم فصل گذشته 

مقایسه کرد و آنها را تحت فشار قرار داد. 
  حیدری در کادرفنی حضور دارد! 

اتفاق خوب تیم امسال از نظر من حضور 
یک  است.  کادرفنی  در  حیدری  خسرو 
استقلالی تمام عیار و یک فرد سالم که 
امیدوارم در مربیگری موفق باشد. خسرو 
خانه استقلال است و امثال ساپینتو مستاجر 
هستند و اگر نتیجه هم نگیرند سوار هواپیما 
می شوند و می روند و امثال خسرو حیدری 

هستند که اینجا می مانند.

خارج ازمستطیل سبز

 حسن روشن:
  باخت 

 در  هفته اول 
به نفع استقلال بود

خبــــــر
  واکنش هلال احمر 

به حرکت ناشایست »ساپینتو«
ساپینتو  استقلال،  و  ملوان  دیدار  در 
بعداز گل ملوان با مشاهده شادی نیروی 
با  هلال احمر در نزدیکی نیمکت تیمش 
بطری آب وی را مورد هدف قرار داد که در 
ادامه تنش شکل گرفت. وی بعداز آن با لگد 
نیروی هلال احمر را مورد هدف قرار داد که 
با دخالت نیمکت نشینان ماجرا  ختم شد. 
به دنبال حرکت ناشایست سرمربی استقلال 
تهران و حمله او به تیم امدادی حاضر در 
ورزشگاه فوتبال، جمعیت هلال احمر این 
حرکت را محکوم کرد. جمعیت هلال احمر 
اعلام کرد: کارکنان جمعیت هلال احمر که 
در شرایط سخت همواره در کنار مردم حضور 
داشته و خدمات ارزنده ای به شهروندان ارائه 
داده اند، در محل ورزشگاه فوتبال دیدار ملوان 
بندرانزلی و استقلال تهران مورد هجوم 
سرمربی تیم فوتبال استقلال تهران قرار 
گرفتند که این حرکتی ناشایست بوده و باید 
از سوی مراجع ذی صلاح تحت پیگیری قرار 
گیرد. از سوی دیگر براساس اعلام کمیته 
انضباطی با توجه به تخلف ساپینتو در دیدار 
مقابل ملوان مبنی بر رفتار غیرورزشی نامبرده 
می تواند تا ٤٨ ساعت نسبت به ارائه دفاعیات 
کتبی خود در این خصوص اقدام کند. کمیته 
انضباطی فدراسیون فوتبال براساس گزارش 
مقامات رسمی مسابقه، مستندات و بررسی 
دفاعیات سرمربی استقلال در این خصوص 

تصمیم گیری خواهد کرد.

»قائدی« باعث برتری استقلال شد! 

                  تمجید
با وجود عدم گلزنی یا گرفتن پنالتی توسط اسلامی 
در دیدار نساجی مقابل سپاهان، ژوزه مورایس 
به خاطر توپ گیری و برتری مهاجم نساجی در 

نبردهای هوایی از او به تمجید پرداخت.

             تمرین 
مهدی تارتار که سابقه مربیگری در گسترش فولاد و 
یکسال حضور در مجموعه بنیان دیزل را دارد، در زمینی 
تیمش را تمرین داد که در ابتدای دوران سرمربیگری، 

بازیکنان »گسترش« را در آن هدایت کرده بود.

                              درخشش  
فروزان که در نخستین بازی فصل مقابل تراکتور 
عملکرد خوبی داشت پنج شنبه هم یک عکس العمل 
مناسب در آخرین لحظه مسابقه داشت و کاری کرد تا 

دربی فوتبال کرمان با تساوی به پایان برسد.

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
  تسنیم: فدراسیون فوتبال ایران به دریافت نامه  
مشترک از فیفا و AFC واکنش نشان داد. نامه مشترک فیفا 
و AFC که به امضای برخی از مسئولان این دو نهاد رسیده به 
فدراسیون فوتبال ایران ارسال شد. در این نامه از فدراسیون 
فوتبال ایران درخواست شد تا روز 2 آگوست )شنبه( پاسخ 
خود را در خصوص گزارش های رسانه ای منتشر شده 
از اظهارات برخی نمایندگان مجلس و حفظ استقلال 
فدراسیون براساس قوانین و ضوابط فیفا و AFC ارائه کند. 
فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی ایران با تاکید بر حفظ 
استقلال کامل و اجرای دقیق و شفاف اساسنامه در برگزاری 
انتخابات هشتم شهریور نسبت به تهیه پاسخ لازم در مهلت 

مقرر اقدام می کند. 
  آرمان ملی: دیدار تیم های سپاهان و نساجی روز 
پنجشنبه در اصفهان برگزار شد. روی یک اشتباه مهلک 
از نیلسون جونیور نساجی توسط کلانتری به گل رسید. با 
این حال اما شاگردان مورایس به خوبی به بازی بازگشتند 
و با حفظ تمرکز خود خیلی زود بازی را به تساوی کشاندند. 
در ادامه سپاهان به روند حملات خود ادامه داد اما در سوی 
دیگر نساجی نیز روی ضدحملات و اشتباهاتی که دروازه بان 
و خط دفاعی سپاهان انجام می دادند صاحب موقعیت می شد 
که البته هیچیک تبدیل به گل نشد. در دقایق پایانی نیمه 
نخست روی یک دفع اشتباه از سوی مدافعان نساجی و حرکت 
انفرادی زیبای یاسین سلمانی، گل دوم سپاهان به ثمر رسید 
تا در نهایت سپاهان با نتیجه 2 بر یک به برتری رسید. در 
دیگر دیدارهای این هفته تیم استقلال با نتیجه 3 بر یک از 
سد ملوان گذشت. تقابل مس رفسنجان و گل گهر سیرجان 

با تساوی بدون گل به پایان رسید. 

  کارلو آنچلوتی در آستانه بازی بامداد یکشنبه تیمش 
مقابل سلتاویگو در هفته دوم لالیگای اسپانیا با حضور در 
کنفرانس خبری درباره هافبک برزیلی اش گفت: در ابتدا 
شایعاتی در مورد کاسمیرو شنیدم و آنها را نادیده گرفتم، 
اما متوجه شدم که موضوع جدی است. با کاسمیرو صحبت 
کردم. او می خواهد چالشی جدید را تجربه کند. باشگاه هم 
تصمیم این بازیکن را درک می کند و به تصمیمش احترام 
می گذاریم. کاسمیرو می خواهد رئال را ترک کند. وی افزود: 
ما سعی نکردیم کاسمیرو را متقاعد کنیم که در جمع ما 
بماند. من به خواسته او گوش دادم و به تصمیمش احترام 
می گذارم. مذاکرات در مورد کاسمیرو در جریان است و او 
مقابل سلتاویگو بازی نخواهد کرد. ما جانشین کاسمیرو 
را داریم. ما چوامنی را خریدیم، یکی از بهترین بازیکنان 
موجود در بازار نقل وانتقالات. در کنار او ما تونی کروز و 
کاماوینگا را داریم. به هرحال برنامه من 
برای ادامه فصل تغییری نخواهد کرد. 
سرمربی ایتالیایی رئال مادرید تصریح 
کرد: مثلث مودریچ، کروز و کاسمیرو 
برای رئال مادرید خیلی خیلی مهم بوده 
است. دوره ای که ما 22 بازی متوالی 
برنده شدیم، کروز، هافبک دفاعی 
تیم من بود و او به طور حتم 
می تواند در صورت نیاز دوباره 
در این پست بازی کند. ما 
همین حالا شش هافبک 
داریم و این تعداد هافبک 
برای این فصل کافی است. 
آنها بازیکنان خیلی خیلی خوبی 
هستند. برای کاسمیرو بهترین ها را 
آرزو دارم، او بازیکن مهمی برای ما در 

یک دوره طولانی بود.

 بیــن المــلل

 هشدار »محمود عبایی«، مشاور سابق فدراسیون فوتبال به مجمع: 

مشروعیت   رئیس  جدید   زیرسوال است!

 آرمان ملی– حسین ردکا: »محمود عبایی« یکی از اعضای 
لیست سیزده نفره ای است که با نامه »حسن کامرانی فر«، دبیر 
کل فدراسیون فوتبال در 30 بهمن ماه 1٤00، یعنی تنها 2 روز 
پس از عزل عجیب »شهاب الدین عزیزی خادم«،  از سمت خود در 
فدراسیون فوتبال برکنار شد. عبایی در گفت وگو با »آرمان ملی« 

سکوتش را درباره 11 ماه ریاست »عزیزی  خادم« شکست. 
   پیرامون شخص شما حرف وحدیث های زیادی در 
سال گذشته وجود داشت، مثلا یکی از سایت ها ادعا کرد 
که اکثر همکاران حلقه اول »عزیزی خادم« از جمله شما 
که آنها را دکتر صدا می زدنند، مدرک دکتری نداشتند.... 

لطفا سوابق خود را بفرمایید 
دارای مدرک دکتری در رشته فلسفه با گرایش معرفت 
 شناسی و فلسفه علم بوده و بیش از 27 سال است که عضو هیات 
علمی دانشگاه هستم. علاوه بر فلسفه و فلسفه علم در رشته 
مدیریت دوره های تخصصی مرتبط گذرانده ام. سال هاست که در 
دانشگاه های مدیریت در سطوح دکتری مشغول تدریس هستم. 
من در فاصله سال های 7٨ تا ٨2 معاون فرهنگی- اجتماعی 
باشگاه سایپا بودم. همچنین در سال٨2 تا ٨3 مسئول تدوین 
استراتژی 10 ساله باشگاه راه آهن بودم. در دوره ریاست آقای 
کفاشیان هم حدود سه سال دبیر شورای عالی تدوین سند 
راهبردی فوتبال ملی بودم. آقای عزیزی خادم یکبار برای وزرات 
ورزش وجوانان و دو بار برای ریاست فدراسیون فوتبال کشور 
نامزد بودند که در همه این موارد من برای تنظم برنامه طرف 

مشورت ایشان بودم. 
  در خصوص تصمیم عجیب هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال، شما عزل آقای »عزیزی خادم« را غیر قانونی 

می دانید؟
بله، اگر به شکل یک ناظر آگاه و بی طرف به سیر حوادث نگاه 
کنیم و مواد اساسنامه فدراسیون فوتبال را مدنظر قرار دهیم 
این عزل غیرقانونی بود. مطابق اساسنامه فدراسیون فوتبال 
درخواست عزل باید همراه با مدارک و مستندات به جلسه 
هیات رئیسه منعکس شود و رئیس فدراسیون در جلسه ای از 
عملکرد خود دفاع کند که چنین اتفاقی نیفتاد. بعداز این مرحله 
هم روند عزل موقت انجام شود باید در اولین جلسه مجمع 
عمومی پرونده عزل همراه با مستندات و مدارک با حضور خود 
رئیس تعلیق شده مورد بررسی قرار گیرد و رئیس تعلیق شده 
در فرصت کافی به موارد اتهامی پاسخ دهد و سپس اعضای 
محترم مجمع درباره تثبیت یا عزل قطعی، وارد شور و بررسی 
شده و نهایتا رأی گیری به عمل  آید. تنها با رأی منفی دوسوم 
از اعضای مجمع، رئیس عزل می شود. از مدیران ارشد وزرات 
ورزش وجوانان، حقوق دانان ورزشی و افکارعمومی سوال می کنم 
»آیا این اتفاق براساس اساسنامه افتاد یا نه؟« این مساله که به 
شکل فوری و ضربتی یک حکم از کمیته اخلاق بگیریم که رئیس 
معزول حق فعالیت در حوزه های فوتبال را تا دو سال ندارد در 
چنین شرایط و اوضاعی عملی قانونی بود؟ حال فرض می کنیم 
چنین باشد که نیست و همه هم فهمیدند که این اقدام برای 
جلوگیری از حضور آقای عزیزی خادم در مجمع و ممانعت برای 
دفاع قانونی بود! حالا این هم به کنار، حقوقدانان ورزشی جواب 
بدهند آیا با این بهانه که ایشان به فرض که 2 سال از فعالیت 
ورزشی محروم شده آیا این محرومیت نافی حق دفاع مشروع در 

برابر اتهامات وارده است؟
  بعداز عزل عزیزی خادم و برکناری مهر های کلیدی، 
مهم ترین برنامه ها و پروژه های فدراسیون عزیزی خادم 

که نیمه کاره باقی ماند؛ کدام بودند؟
»برنامه، عدالت، دانش و توکل« ٤ سرفصل اصلی بود که 
آقای عزیزی خادم با من و دیگر همکاران برای اداره فدراسیون 
توافق کرده بود. درک اهمیت این برنامه ها و پروژه ها، نگاهی به 

فدراسیون فوتبال در اسفند 1399 که عزیزی خادم ریاست آن 
را برعهده گرفت، داشته باشیم. به خاطر ماجرای »ویلموتس« 
و شکست های تیم ملی، اعتبار فدراسیون مخدوش شده بود. 
به دلیل همه گیری بیماری کرونا و اختلال در برگزاری مسابقات 
لیگ، منابع درآمدی از اسپانسرینگ به شدت کاهش پیدا 
کرده بود. آقای عزیزی خادم در اولین روز کاری متوجه شد 
که موجودی حساب فدراسیون حدود 20ملیون تومان است. 
عزیزی خادم و فدراسیون فوتبال اول سال جدید با ابلاغ شرکت 
شستا، با بحران حکم تخلیه ساختمان روبه رو شد. حدود 
نیمی از نیروهای فدراسیون فوتبال دورکار بوده و بعضی هم 
سرکار حاضر نمی شدند. AFC  حق میزبانی مسابقات مقدماتی 
جام جهانی را از ایران سلب کرده بود. وضعیت سرمربی تیم ملی و 
دیگر تیم های ملی در ابهام بود. به همه اینها فقدان انسجام منابع 
انسانی و عدم اعتماد بنگاه های اقتصادی را هم را اضافه کنید. 
فدراسیون فوتبال یک مشکل بزرگ و مخاطره انگیز دیگر هم 
داشت و آن عدم تصویب اساسنامه در مجلس شورای اسلامی 
بود که البته به دلیل ضرب الاجل فیفا مهلت زیادی هم نداشت 
و لازم بود هر کاری که برای برون رفت از وضع موجود صورت 
می پذیرد در چهارچوب قوانین جاری کشور هم باشد.  واقعا حق 
آن است که آنها را ابرچالش بخوانیم.  اتاق فکر عزیزی خادم 
با راهبری خود ایشان به این جمع بندی رسیدند که اولویت 
نخستین ما باید بازسازی سیمای زخم خورده فدراسیون فوتبال، 
احیا و ارتقای سرمایه اجتماعی فدراسیون باشد. در این راستا، 
گفت وگو با مقامات عالیرتبه دولتی و نهاد های عمومی برای 
ترمیم سیمای زخم خورده فوتبال ملی، گفت وگو با مقامات 
AFC و فیفا برای بازگرداندن حق میزبانی و انعقاد بیش از ٨ 
تفاهمنامه راهبردی با دیگر سازمان ها )ستاد اجرایی فرمان 
امام– بنیاد برکت– سازمان محیط زیست– سازمان اوقاف و 
امور خیریه– شرکت همراه اول – دانشگاه آزاد اسلامی– سازمان 
مدیریت صنعتی ایران، سازمان منطقه آزاد کیش( در دستور کار 
قرار گرفت. همچنین جلب اعتماد دولت محترم گذشته و دولت 
محترم فعلی برای کمک و حمایت مالی فدراسیون و تیم های 
ملی. با ابقای قدرتمندانه سرمربی تیم ملی و منصوب شدن کادر 
مدیریتی و سرپرستی تیم ملی، آرامش و امید و برنامه و نشاط به 
تیم ملی بازگشت. منابع مالی قابل توجهی جذب و به فدراسیون 
فوتبال تزریق شد. سازمان لیگ بازمهندسی و مسابقات لیگ 
به طور منظم شروع شد. تیم ملی بانوان تشکیل و اردوهای 
منظم آن برقرار شد. فوتبال ساحلی و فوتسال بازمهندسی و 
راه اندازی شد. مربی و سرپرست تیم امید انتخاب و تیم بازسازی 
شد. کمیته ها و دپارتمان های فدراسیون باز مهندسی و فعال 
شدند. با یک قرارداد اسپانسرینگ خوب و بی سابقه با شرکت 
هواپیمایی زاگرس کلیه پروازهای تیم های ملی به شکل رایگان 

و اختصاصی حمایت و انجام شد. 
  کلیدواژه دانش بنیان و فوتبال مدرن  را آقای 
عزیزی خادم سر زبان ها انداخت. فدراسیون ایشان در 
این موضوع اقدامی کرد؟ خیلی ها می گفتند این یک 

شعار توخالی و یک پز برای خوراک رسانه ها بوده است؟
اتفاقا یکی از محوری ترین سیاست های واقعی و عملیاتی 
فدراسیون همین کلیدواژه فدراسیون دانش بنیان بود. جهت 
آموزش زبان انگلیسی برای کارکنان و مدیران و نیروهای 
کلیدی قراردادی با موسسه معتبر منعقد شد. امضای یک 
تفاهمنامه علمی آموزشی با سازمان مدیریت صنعتی ایران 
برای طراحی دوره هایM.B.A وD.B.A  فوتبال صورت گرفت. 
 V.A.R بالاخره پس از سال ها به شکل شجاعانه پای تکنولوژی
به ایران باز شد که با حجم عظیمی از تهمت ها متوقف شد. 
اگر 5 پروژه بزرگ عزیزی خادم در حوزه فناوری های IT اجرا 
می شد، فدراسیون فوتبال در ظرف مدت چهارسال از نظر مالی 

به خودکفایی کامل می رسید. از جمله اقدامات دیگر در راستای 
دانش بنیان کردن فوتبال ملی، تفاهمنامه ای بود که پس از چند 
جلسه کارشناسی فی مابین دانشگاه آزادی اسلامی و فدراسیون 
فوتبال برای تاسیس اولین دانشکده تخصصی فوتبال، توافق 
شده بود. درحوزه روابط بین المللی هم با دیدارهایی که آقای 
عزیزی خادم با شخص آقای اینفانتینو و روسای فدراسیون دیگر 
کشورها برقرار کرد. در مجموع حدود هفت برنامه مهم توسعه 
برای دانش بنیان ساختن فدراسیون فوتبال در دستور کار بود 

که اغلب بی سابقه بود...
  همه رسانه ها و منتقدان ایرادهای زیادی به مدیریت 
آقای »خادم« می گرفتند؛ به نظر شما مدیریت آقای 

عزیزی خادم قابل دفاع است؟
به قول پیشکسوت فوتبال ملی جناب مایلی کهن عزیز »مگر 
ما از رئیس فدراسیون فوتبال چه انتظاری داریم همین که 
تیم ملی نتیجه می گیرد و به جام جهانی صعود کند خود یک 
نشانه مهم موفقیت است« ایشان و خیلی از بزرگان فوتبال مانند 
جناب حسن روشن، داریوش خان مصطفوی، حسین کلانی، 
امیر عابدینی، محمد دادکان، علی پروین، علی دایی که همه 
از افتخارات ملی هستند نتایج به دست آمده را تایید و تحسین 
کردند. هر آدم منصفی، این نتایج را تحسین می کند. سریعترین 
صعود به جام جهانی فوتبال با 75 درصد بازی ها، اولین رکورد 
برای تاریخ فوتبال ایران در کنار برزیل، ارزان ترین صعود، ارتقا 
بیش از 16 پله در رنکینگ جهانی از رتبه 37 به 21، صدر 
نشینی در آسیا، صعود تیم بانوان به جام ملت ها، احیای تیم های 
امید و جوانان، فوتسال، فوتبال ساحلی، طرح ساخت بیش از 
30 مرکز استعدادیابی استانی، طرح ساخت 5 زمین تمرین 
و مسابقه استاندارد در کیش، طرح ساخت ساختمان جدید 
فدراسیون فوتبال با بروز ترین استانداردها وامکانات مدرن در 
مرکز ملی فوتبال، طرح توسعه هتل اکادمی، طرح خودکفایی 
مالی فدراسیون فوتبال با پروژه لیگ مسابقات فوتبال مجازی 
و توسعه منابع حق عضویت و بیش از 16 طرح توسعه در حوزه 
منابع انسانی، ساختار، IT، آموزش، پژوهش، تاسیس لیگ های 
جدید، V.I.R و همچنین پاداش 12 میلیون دلاری صعود تیم 
به جام جهانی که الان بالغ بر 350 ملیارد تومان می شود از 
مهم ترین دستاوردهای عزیزی خادم است. تفصیل کارنامه 
این 11 ماهه در این مختصر نمی گنجد. حال سوال من و سوال 
جامعه، این است چرا این کار را با فوتبال ملی و عزیزی خادم 
کردند؟ این همه نتایج درخشان و این همه تخریب و بمباران 
رسانه ای و تبلیغی در ایران سابقه نداشته است. آیا این است 
پاداش کسی که ظرف 11 ماه زمینه این همه افتخار را برای 
فوتبال ملی رقم زد ؟ کفران نعمت بزرگی در فوتبال ملی صورت 
گرفت که عقوبات آن دامنگیر همه بانیان آن خواهد شد. این 
قانون هستی و سنت الهی است. تا همه بر سر قانون و عدالت سر 
خط نشوند، و حق عزیزی خادم را به او باز نگرداند، فدراسیون 
فوتبال به سامان و سلامت نمی رسد. مجمع انتخاباتی شهریور 
فدراسیون فوتبال طبق اساسنامه مصوب تا قبل از تعیین 
تکلیف قانونی رئیس معلق شده نمی تواند وارد دستور انتخاب 
رئیس جدید شود. مجمع محترم باید دفاعیات عزیزی خادم را 
بشنوند و در فضای قانونی و به دور از حاشیه و فشار رأی گیری 
کنند. تنها در صورتیکه دو سوم اعضای محترم  مجمع رأی به 
برکناری عزیزی خادم دادند، آنگاه می توانند برای رئیس جدید 
وارد دستور شوند. حکم نادرست کمیته اخلاق هم مانع حق دفاع 
مشروع عزیزی خادم در برابر مجمع نیست. اگر بدون رعایت 
تشریفات قانونی مقرر در اساسنامه، رئیس محترمی انتخاب 
شود، مشروعیت او زیرسوال است و آقای عزیزی خادم می تواند 
به دادگاه عالی فیفا شکایت کند و در آن صورت فوتبال ملی و 

فدراسیون با مخاطرات بزرگی مواجه می شود. 

 در هفته دوم رقابت های لیگ برتر تیم استقلال مقابل تیم 
ملوان به برتری رسید. به نظرم تیم ملوان در نیمه اول بهتر بود 
و توانست با ارائه نمایشی خوب مزدش را بگیرد.در نیمه دوم 
استقلال تعویض های خوبی انجام داد و ورق را برگرداند. آرش 
رضاوند بازی را روی زمین آورد و روند تغییر کرد. ورود قائدی 
باعث شد در کناره ها هم استقلال برتری داشته باشد. 3 امتیاز 
شیرینی بود اما هنوز این تیم از لحاظ فنی جای کار دارد. نکته 
امیدوارکننده این بود که خط حمله استقلال به شدت زهردار 
است. اگر اجازه داده شود تا در بازی ها هافبک های بازیساز 
به راحتی برنامه های شان را پیاده کنند اوضاع از این هم بهتر 
خواهد شد. امیدوارم اوضاع بهتر شود، البته این مساله مشمول 
مرور زمان است و فکر می کنم در ادامه این اتفاق رخ دهد. 
نکته منفی هم استفاده از بازیکنان در پست های غیرتخصصی 
است. محبی را هم پیش از حضور در استقلال در سپاهان 
دیده بودیم. می دانستم که مهره باکیفیتی است اما قائدی را 
بهتر از محبی دیدم. در خصوص یامگا هم باید بگویم با حضور 
در میانه های میدان بهتر شد. به نظرم او با فاصله گرفتن از لب 
خط خطرناک تر هم خواهد شد. هنوز هم اعتقاد دارم استقلال 
نیاز به هافبک طراح دارد.  فکر می کنم استقلال در این هفته 
خیلی بهتر از قبل بود. البته نباید فراموش کنیم حریف این 
هفته سپاهان نبود، ملوان دسته اولی بود. با این حال اما 
استقلال روند رو به رشدی در این دو هفته داشته و رضاوند 
هم بهترین بازیکن بود.  هرچه بازی ها جلوتر برود شرایط 
سخت تر می شود. تیم ها هماهنگ تر می شوند و قطعا اوضاع 
تغییر می کند. تراکتور با وجود شکست، تیم خوبی نشان داد 
اما گل گهر از همان ابتدا میخ خود را محکم کوبید. فولاد تیم 
تقریبا خوبی بود و بازی اش را پسندیدم. خود سپاهان بازیکنان 
باکیفیتی دارد و کادرفنی این تیم هم بی نظیر است. آنالیز آنها 
از بازی استقلال عالی بود. همه این تیم ها نسبت به گذشته 
بهتر شده اند. حتی ذوب آهن هم واقعا خوب بود. باید بگویم 
لیگ امسال بسیار باکیفیت تر از سال قبل است و لیگ جذابی 

را شاهد خواهیم بود. 
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